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ZÁPIS č. 04/2021 

zo zasadnutia komisie pre kultúru pri MsZ, konaného dňa 21.09.2021 o 15.00 hodine. 
 

 

Prítomní:  
 
Komisia pre kultúru pri MsZ: 
Mgr. Andrej Barančok – predseda komisie 

Július Obernauer – podpredseda komisie 

Róbert Schmidt – člen komisie (poslanec) 
Jozef Tokár – člen komisie (poslanec) 
 

Ospravedlnení: 
Ivica Krištofová – člen komisie 

Bc. Martin Jorčík – člen komisie 

Mgr. art. Matej Struhár – člen komisie 

 

Prizvaní: 
Ing. Ivan Kamenský – vedúci investičného odboru MsÚ 

Bc. Krištof Štipák – investičný odbor MsÚ 

 
Sekretár komisie: 
Ing. Ľubica Kubaliaková  

 

Program: 
1. Otvorenie 

2. Informácie k investičným akciám mesta: 

 projekt rekonštrukcie Zvonice 

 projekt rekonštrukcie Knižnice 

 projekt rekonštrukcie Domu kultúry 

3. Prerokovanie žiadostí o účelové dotácie na refundáciu nákladov spojených s 
nájmom  

4. Rôzne 

 
K bodu 1) 
Zasadnutie komisie otvoril a viedol jej predseda Mgr. Andrej Barančok. Zasadnutia sa zúčastnili 
štyria členovia komisie, komisia bola uznášania schopná.  
 

K bodu 2) 
Informácie k rekonštrukcii Zvonice a plánovanej rekonštrukcii Knižnice podal Ing. Kamenský a Bc. 

Štipák. Realizácia rekonštrukcie Zvonice bola dobre pripravená, na základe architektonického 

výskumu posúdeného v Bratislave bol vypracovaný dokument spôsobu obnovy národnej kultúrnej 

pamiatky a tento bol následne zapracovaný do projektu a rozpočtu. Práce postupujú podľa projektu 
a stanovených termínov. Navýšil sa akurát náklad na opravu strechy, lebo trámy, ktoré 
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z interiérového pohľadu  boli dobré, po zložení strechy sa ukázali ako prehnité a spráchnivené – 

v streche bolo viac malých dierok, cez ktoré na trámy roky pôsobila voda. Z tohto dôvodu sa museli 

celé časti trámov vymieňať za nové, vypracované presne podľa pôvodných. Strecha bude medená. 

Na základe dobových fotografií bolo zistené, že na streche bol pôvodne komín z bytu zvonára, 

pamiatkový ústav trval na dorobení tohto komína. Okrem týchto dvoch neplánovaných prác všetky 
práce idú podľa projektu a plánu. Do konca roka 2021 by mal byť dorobený exteriér, potom sa bude 
pracovať na interiéri a v 05/2022 by mala byť Zvonica dokončená a odovzdaná. Prízemie a prvé 

poschodie budú vykurované, na prízemí bude TIC a na prvom poschodí pamätná izba 

M.R.Štefánika. Z horných okien vo veži bude vyhliadka na mesto.  
Na rekonštrukciu knižnice mesto použije finančné prostriedky, ktoré chce získať zapojením sa do 
výzvy Ministerstva kultúry. Mesto môže žiadať MK SR o dotáciu až do výšky 200 000 eur na 

modernizáciu svojich kultúrnych domov, divadiel, múzeí, galérií, knižníc.Táto dotácia je určená 
najmä na technické vybavenie a menšie stavebné úpravy, ktoré zvýšia štandard a znížia náklady na 

prevádzku. Okrem tejto výzvy sa chce mesto zapojiť aj do výzvy o dotáciu na zníženie energetickej 
náročnosti budov- tieto finančné prostriedky by chcelo mesto použiť na rekonštrukciu exteriéru 
budovy. Investičný odbor momentálne rieši projekt na stavebné povolenie na obnovu interiéru aj 

exteriéru knižnice.  
Informácie o čiastočnej rekonštrukcii Domu kultúry podal správca DK Robert Schmidt. Jedná sa 
predovšetkých o renováciu javiska - svetelnej techniky, aparatúry, elektroinštalácie, premietacieho 

plátna a rampy. Aj na realizáciu tejto rekonštrukcie sa mesto plánuje zapojiť do výzvy Ministerstva 
kultúry.  

 

K bodu 3) 
O poskytnutie účelovej dotácie z rozpočtu mesta na úhradu služieb spojených s dočastným 
užívaním majetku mesta v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta požiadali: 
Folklórny súbor Mostár – žiadosť o dotáciu 1 504,09 eur, 

Spevácky zbor mesta Brezno – žiadosť o dotáciu 1 251,82 eur, 

Divadelný súbor Jána Chalupku – žiadosť odotáciu 1 222,52 eur. 

Vo všetkých troch prípadoch výška požadovanej sumy vychádzala z priložených faktúr 
z Technických služieb. Všetkým trom kultúrnym telesám boli jednohlasne dotácie v požadovanej 
sume schválené a komisia uzneseniami č. 14-16/2021 odporúča Mestskému zastupiteľstvu schváliť 
dotácie na úhradu služieb spojených s dočasným užívaním majetku mesta.  
 

K bodu 4) 
Členovia komisie sa v rôznom zaoberali prebiehajúcimi aj už uskutočnenými rekonštrukciami 
v meste a budovaním nových atrakcií. V súvislosti s nevhodným stavom knižnice (stiesnené 

priestory a pleseň na múroch) sa členovia komisie vyjadrili, že by bolo vhodné v budúcnosti nájsť 
knižnici úplne nové priestory. Vhodným riešením by bolo vybudovanie knižnice v objekte terajšej 
kolkárne, kde by sa dalo pod veľkým historickým stromom vytvoriť veľmi príjemné miesto na 
čítanie.  
Na najbližšie zasadnutie komisie bude prizvaná Ing. Barbora Halásová – architekt mesta, kvôli 

informáciám o prebiehajúcej rekonštrukcii hrobky Lehockých a plánovanej rekonštrukcii radnice. 
 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu predseda komisie poďakovej prítomným za účasť 
a zasadnutie ukončil. 
 

 

 

...............................................................   ...........................................................

   

              Mgr. Andrej Barančok              Ing. Ľubica Kubaliaková 

         predseda komisie pre kultúru          sekretárka komisie 
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